
Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody w 2022 roku 

 

W 2022 r. Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody spotykała się 4 razy.  

Na posiedzeniu w dniu 19 stycznia 2022 r. szczegółowo omówiono projekty uchwał 

antysmogowych dla województwa warmińsko – mazurskiego. Chodzi o uchwały w sprawie 

wprowadzenia na obszarach miast i na terenach poza obszarami miast w województwie 

warmińsko – mazurskim ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw. Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwały „antysmogowe”. 

Jednocześnie Komisja zwróciła uwagę na to, żeby niedostępność  do sieci ciepłownicznych  

i gazowych na terenach zabudowy rozproszonej nie powiększyła biedy na wsi. W tej chwili na 

naszym terenie poza Nowym Miastem Lubawskim i Kurzętnikiem nie ma dostępu do sieci. Na 

wsi popularne jest opalanie biomasą. Realizacja samych inwestycji polegających na wymianie 

kotłów, przy założeniu, że będzie dostępne duże dofinansowanie, nie powinna stanowić 

problemu, ale istnieje obawa, że koszty eksploatacji mogą okazać się nie do udźwignięcia dla 

niezamożnych mieszkańców wsi.  

Posiedzenie w dniu 28 lipca 2022 r. odbyło się wspólnie z Komisją Budżetową. Na posiedzeniu 

zapoznano się ze sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie powiatu 

nowomiejskiego przez nadzór wodny w Nowym Mieście Lubawskim.   

Kierownik Nadzoru Wodnego Tomasz Grzywacz odpowiedział również na pytania radnych 

dotyczące procedury uzyskania pozwolenia na budowę pomostu czy też realizacji prac 

utrzymaniowych na konkretnych ciekach wodnych. W dalszej części posiedzenia omawiano 

uchwały budżetowe. 

Posiedzenie w dniu 29 września 2022 r. odbyło się wspólnie z Komisją Budżetową i Komisją 

Bezpieczeństwa Publicznego. Analizowano materiały sesyjne miedzy innymi projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na udział Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w projekcie pn. 

„Centrum Mistrzostwa Informatycznego” oraz zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

regulaminu określającego tryb i kryteria nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 

nagród. W dalszej kolejności ogólnie zapoznano się z wykonaniem budżetu powiatu za  

I półrocze 2022 r. oraz projektami uchwał dotyczącymi zmian w WPF i budżecie na 2022 r. 

Ostatnia część posiedzenia poświęcona była omówieniu bieżącej sytuacji Szpitala 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o. o. Zapoznano się także z przygotowaniem 

służb ratownictwa medycznego do podejmowania działań ratowniczych w powiecie 

nowomiejskim. 

7 grudnia 2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetowej z udziałem pozostałych komisji 

stałych. Na posiedzeniu Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023 – 2037 oraz projekt budżetu powiatu na 2023 rok. 
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